
Referat fra styremøte i Samarbeidsforum for norske kollektiv  
 Dato: 25.04.16 
Sted: Retretten 
 
Tilstede: Reidun, Knut, Hilde, Rune og Kristin 
 
KONSTITUERING AV STYRET Reidun – fortsetter som leder, Arken 
Knut – nestleder, sosialpolitisk ansvarlig, Hiimsmoen 
Hilde – fortsetter som kasserer, Sollia 
Kristin – fortsetter som sekretær, Klokkergården 
Rune – styremedlem, Fossum 
Trude – styremedlem, Finnmarkskollektivet 
Tore-Martin – styremedlem, Sollia 
Charlotte – styremedlem fra Skjerfheimkollektivet (Ikke endelig avklart. Idun fra Fossum kommer inn 
dersom Skjerfheim ikke har kandidat). 
 
ÅRSMØTE I FAGRÅDET Rune møter på vegne av Samarbeidsforum.  
Han er meldt inn som kandidat for Samarbeidsforum til valg i styret i Fagrådet. 
 
BUDSJETT Helsedirektoratet har tatt bort støtteordningen som ga oss kr. 250.000 i 2015. Opptrappingsplanen for 
rusfeltet styrer muligheter for ny ordning. Som følge av dette har styret bestemt at sponsingen av tre 
deltakere fra hvert kollektiv på Guriset-samlingene bortfaller.  
Styret vil ha fokus på å følge opptrappingsplanen mtp. tilskudd. 
Budsjett for 2016 revideres som følge av bortfall av støtteordningen.  
REVIDERT BUDSJETT 2016   Vedtatt årsmøte i uke 10 Revidert mars 2016 
    2015 2016 2016 
BUDSJETT 2016         
          
INNTEKTER         
Kontigenter   150 000 160 000 160 000 
Tilskudd H-dir   100 000 150 000   
Renteinntekter         
Sum Inntekter   250 000 310 000 160 000 
          
UTGIFTER         
Medlemskontigent   10 000 12 000 12 000 
Administrasjon   90 000 90 000 55 000 
Reiseutgifter   50 000 50 000 35 000 
Deltakelse konferanser   10 000 10 000 8 000 
Honorarer, forelesere Guriset   50 000 100 000 50 000 
Sponsing Guriset   50 000 50 000 80 000 
Fiansutgifter (gebyrer)         
Sum utgifter   250 000 312 000 240 000 
          
RESULTAT   0 -2 000 -80 000 

 



Pr. 01.01.16 har Samarbeidsforum kr. 299.833 på konto. Det styres mot et underskudd på kr. 80.000 i 
2016, slik at det pr. 01.01.17 vil være kr. 220.000 på konto. 
 
Styreleder justerer budsjettet etter behov, i samråd med styret pr. epost. 
 
Hilde etterspør svar fra Tore Martin vedr. internrevisor fra Sollia. 
 
20-ÅRS-JUBILEUM Samarbeidsforum skal markere 20-års-jubileum i uke 45 på Guriset. 
 
Rune spør Linn Herning og Merete Glenne Øie om de vil ha et innlegg på fagdagene på Guriset. Knut 
spør Hilde Harwiss (dropout-team) og Sverre Nesvåg (Kompetansetjeneste for rus). 
 
Terje og Rune fra TS Phoenix Haga presenterer tiltaket i uke 45. 
Vi legger opp til filmkveld (Sollia evnt. Flimra-innslaget, Klokkergården, Hiimsmoen) og quizz. 
 
HØRINGER NOU – 2016:1 – ARBEIDSTIDSUTVALGET 
Omhandler medleverordningen. Fossumkollektivet har utarbeidet et høringssvar som skal sendes 
VIRKE innen 01.05. Det oversendes Øyvind, Knut og Kristin for evt. kommentarer. Knut, Reidun og 
Kristin utarbeider eget høringssvar fra Samarbeidsforum.  
 
BETALINGSPLIKT FOR KOMMUNER FOR PASIENTER SOM ER KLARE FOR UTSKRIVNING 
FRA TSB 
Tore Martin skulle skrive høringssvaret. Det viste seg imidlertid at dette gjelder poliklinikker og er 
derfor uaktuelt.  
 
Endring i legemiddelforskriften. Fagrådet har skrevet høringssvar som vi tilslutter oss. 
 
Forslag til endringer i barnevernloven. Høringsfrist 16.06. Hele barnevernloven er til revisjon. 
 
ÅRSPLAN Gjennomgang av årsplan som ble vedtatt på årsmøte: 
 Off-the-record-konferanse i Fagrådet/Samarbeidsforum/IB blir etter planen høsten 2016. Bufetat 

er på banen og er interessert i å delta.  
 Kontakt med Oslo kommune om barnevernet er uaktuelt, da det kommer ny anbudskonkurranse 

som sidestiller ideelle og kommersielle.  
 Få inn Rune i styret i Fagrådet for rusfeltet. 
 NIT inviteres til uke 10/2016 på Guriset. 

 
 
Neste styremøte: FREDAG 3. JUNI KL. 10:15 PÅ RETRETTEN 
 
 
Ref. Kristin 


